

Huaxia South Chinese School Weekly News

May 25, 2018

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

本周六（5月26号）中文学校照常上课，作为下雪天补课。

祝贺华夏南部智力运动会团队，在赵巍副校长，王剑卫董事和李海山老师的带领下，取得团队第二的好成绩。参加比赛的孩子，学校本周会颁发奖牌。

感谢一起散步挥手的亲们，我们每年的“虎虎生威”，让万宝路游行更精彩纷呈。

本周活动:

本周请大家准时将孩子们送到教室。

从 1:30 开始在餐厅张锦鹏武狮队和台湾民俗艺人将联合举办名俗展示，包括舞狮，现场书法，龙须糖制作、捏面人、空竹，陀螺等。

1:30 – 2:20 学前班，拼音班，一年级，二年级，CSL 1-4，和三年级。请老师们组队带到餐厅。

2:30-3:20 四年级，五年级，六年级，七年级，八年级，九年级和 AP 班。请老师们组队带到餐厅。

第三节课自由参加。

下面是本周的通知:

1. 华夏南部中文学校即将举行 2018-2019 年度的校长和董事选举。以下是董事会决定的有关选举的几项事宜，恳请各位家长注意，并希望大家积极参与，尽力支持。
 - 竞选投票日为 6 月 2 日，具体的投票流程安排将由选举委员会讨论决定后公布。
 - 参加竞选校长或董事会成员申请截止日为 5 月 29 日。本次选举将产生校长一名，董事 3 名。参选的申请表格请见附件。
 - 董事会委托王剑卫先生协调组织今年的选举工作，有意参加选举委员会帮助组织选举工作的家长，请在尽快前联系王剑卫先生，或电 election@hxsouth.org。

作为华夏大家庭的一员，每年的选举是表达您的意见和参与学校建设最好机会。学校鼓励家长们参加竞选校长和董事，共同为我们的孩子营造一个学习、了解和体会中国文化和语言的好环境。

2. 年度烧烤本周 PTA 最后一周卖票，请找值班领班买票。

时间：6月2日 4:45PM - 7:30PM

地点：Holmdel Park Top Hill

票价：成人\$12;儿童（12岁以下，含12岁）\$8

3. 下学年注册将在6月15日左右开始，更多细节稍后推出。

4. 中文和文化老师持续招募中，如果您有志投入中文教育，请联系龚蝉教务长，或发邮件到 dean@hxsouth.org。

南部中文学校的家庭们，感谢你们的参与和支持。我们周六见！

叶晶

华夏南部中文学校校长

2018年5月25日

特别声明：任何讲座内容仅代表作者本人观点，不代表华夏南部中文学校看点观点或立场。

Dear Huaxia Students, teachers and Parents,

The school will be on this Saturday (5/26) as snow day make up.

Congratulations to Hua Xia South Mind- sports team win the 2nd place on last week's Mind-sports tournament held by Huaxia Head Quarter. Thanks Vice Principal Mr. Wei Zhao, board member Mr. Jason Wang, and teacher Mr.Haishan Li for your great leadership!

Thanks all the parents and students for marching together at Marlboro Memorial Day Parade. Together we can make difference! Together we can make our community better!

This week's activity:

Parents, please drop off your children to their classrooms on time. We will have Mr. Kampang Cheung's Lion Dance team and Tai Wan Folk Artists come to our school to have a culture show this Saturday.

1:30 - 2:20 Kindergaden, Pingyin, G1, G2, CSL 1-4, G3

2:30 – 3:20 G4, G5, G6, G7, G8, G9 , AP

3:30 – 4:20 Everyone are welcome

Here's this week's news:

1. Huaxia South Chinese School will have the 2017-2018 School year of election for the principal and board members. Please see below for the key dates and some details about the election.

(1) The election date is 6/02/2017. The details on the schedule will be coming.

(2) For this election, one principal and three board members will be elected. If you have interest, please fill out the attached forms and send to election@hxsouth.org by 11:59 pm of May 29nd, 2017. Two Election candidate forms, one for the principal and one for board member were attached.

(3) Our board member Mr. Jason Wang will be in charge of the election. If you want to join the Election Committee, please contact, or email election@hxshouth.org.

As a member of Huaxia South Chinese School, it is your right and opportunity to get involved in the whole process and voice your opinions. The school needs your support and participation in order to raise the level and status. Let's work together to generate an even better educational environment for our kids to learn Chinese language and culture and to have stronger and positive perception about China.

2. Please stop by PTA desk to buy annually BBQ tickets.

Time : June 2nd 4:45PM - 7:30PM

Location : Holmdel Park Top Hill

Price : Adult-\$12; Kids (12 and under) - \$8

3. The new school year registration will start around 6/15. We will keep you updated.
4. If you are interested in being a Mandarin or culture teacher, please contact Mrs Gong, our Vice Dean , or email your resume to dean@hxsouth.org

See you all this coming Saturday!

With warm regards,

Joyce Chau

Huaxia South Chinese School Principal

5/25/2018

Special declaration: The content of the lecture only represents the speaker's own point of view. It does not represent the view and position of the Huaxia South Chinese School.